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Besluitenlijst domeinvergadering economie & cultuur 

11 april 2023 
 
Aanvang:  11 april 2023 om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: Raadszaal 
Domeinvoorzitter: Bert Jongen 
Domeingriffier:  Hans Verdellen 
 
Aanwezige fracties (15): ): SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Volt, PvdD, 
SP, PVV, 50PLUS, SAB, Liberale Partij Maastricht, M:OED. 
 
 
Aanwezige domeinleden (25): Henny Willems (SPM); Harry Mevissen (SPM); Jos Boelen (SPM); Mark 
Mülders (GroenLinks); Lex Vos (GroenLinks), Miriam El Fassih (D66); Guido Mertens (D66); Jan Janssen 
(CDA); Mat Brüll (CDA); Addie Redmeijer (PvdA); Maren Slangen (PvdA); Roger Vaessen (Partij Veilig 
Maastricht); Alain Garnier (Partij Veilig Maastricht); Tiny Meese (Partij Veilig Maastricht); Calvin Klein 
(VVD); Ria Strik (PvdD); Romy Frijters (VOLT); Mart den Heijer (VOLT); Jack van Gelooven (SP); Jhon 
Miesen (PVV); Willy Bronckers (50PLUS); Annemiek Meijer-Coninx (50PLUS); John Gunther (SAB); Lex 
Borghans (M:OED); Kitty Nuyts (Liberale Partij Maastricht). 
 
Aanwezig college: Wethouders Frans Bastiaens en Hubert Mackus. 
 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst (mondeling) 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17:00 uur de 
vergadering. De agenda en de besluitenlijst worden vastgesteld. Er is een bericht van 
verhindering ontvangen van de heer Schoonbrood van het CDA en van de heren Gardien en 
Van de Kandelaar (beiden D66). De besluitenlijst van de vergadering van 14 maart 2023 wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen, status toezeggingen (mondeling)  

Het overzicht van toezeggingen wordt voor kennisgeving aangenomen. Er worden enkele 
opmerkingen gemaakt,  maar dit leidt niet tot wijziging van het overzicht of tot andere 
toegezegde acties. 

 
3. Rondvraag aan het college (mondeling)  

Er is een rondvraag gesteld door de heer Mülders inzake een mogelijkheden tot financiering 
vanuit de gemeente voor La Traviata / Stichting Opera Compact. Wethouder Bastiaens geeft 
aan dat het de stichting vrij staat om een subsidieaanvraag in te dienen, tot op heden is er 
geen aanvraag ontvangen. Hij geeft daarbij wel een ‘winstwaarschuwing’ omtrent de 
haalbaarheid van de aanvraag. 
 

4. Jaarplanning (ter informatie) 
De jaarplanning wordt voor kennisgeving aangenomen. De heer Boelen (SPM) wijst op een 
tekstuele onvolkomenheid: bij het onderwerp Businesscases binnensportvoorzieningen staat 
ten onrechte vermeld dat dit een stadsronde betreft. Dit zal worden aangepast in het 
overzicht. 
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5. Raadsvoorstel – Plan van aanpak openbare sport- en speelvoorzieningen 
Bij de bezuinigingen in 2021 is de gemeenteraad een voorstel gedaan over de sport- en 
speelplekken. Hierbij zouden 125 locaties in de toekomst verdwijnen. De raad heeft bij de 
behandeling van dat voorstel het college de opdracht gegeven om met de stad in gesprek te 
gaan over verbeteringen van dat voorstel passend bij het beschikbare budget. Het college 
heeft daarop alle buurten bezocht en verbeterpunten opgehaald. Deze zijn getoetst aan de 
beleidsuitgangspunten, het meerjaren onderhoudsplan en het beschikbaar budget. Aan de 
hand daarvan is een plan van aanpak gemaakt voor de sport- en speelplekken voor 2023-2026. 
Bij het raadsvoorstel is een motie ingediend met betrekking tot speeltoestellen in de openbare 
ruimte voor kinderen met een fysieke beperking. 
 
De Kinderraad heeft recent geadviseerd en op verzoek van de heer Mülder (GroenLinks) geeft  
wethouder Mackus zijn reactie daarop. De adviezen 1 en 2 worden volledig en advies 4 wordt 
deels uitgevoerd. Alleen advies 3 (gedragsregels) wordt niet overgenomen.  
Er worden door diverse domeinleden vragen gesteld over de verwerking van de gegeven 
reacties tijdens de stadsronde van 14 maart jl.. Wethouder Mackus benadrukt het samenspel 
met de buurt bij de uitwerking en realisatie van een voorziening (waaronder een 
beweegvriendelijke omgeving en natuurspeeltuinen, als voorbeelden). De plekken zijn wel 
aangewezen in het plan van aanpak, maar de uitwerking is niet in beton gegoten.   
De door de PvdA – samen met alle andere partijen - ingediende motie met betrekking tot 
speelvoorzieningen voor kinderen met een beperking blijft gehandhaafd. De 
domeinvergadering acht het voorstel rijp voor besluitvorming in de raadsvergadering van 25 
april aanstaande, als bespreekstuk. 
 
Er is een toezegging gedaan: 

Toezegging 
1. Wethouder Mackus zegt toe om een RIB op te stellen waarin wordt aangegeven wat er met de 

inbreng tijdens de stadsronde van 14 maart jl. wordt gedaan en hoe deze een plaats krijgt in 
de verdere uitwerking en realisatie van het plan van aanpak. Deze RIB zal beschikbaar zijn voor 
de raadsvergadering van 25 april 2023. 

 
 

6. Raadsvoorstel Middenzaal richting uitvoering 
Het aantal zalen dat theater aan het Vrijthof heeft, staat niet in verhouding tot de omvang van 
het culturele leven in Maastricht en tot de culturele ambitie die de stad heeft. Het uitbreiden 
van het theater met een middenzaal is een langgekoesterde wens van het College en van de 
gemeenteraad. De aanwezigheid van een Middenzaal waar amateur- en professionele 
cultuurmakers elkaar kunnen versterken, heeft een positieve impact op deze gezelschappen, 
de talentontwikkeling van de vakstudenten en op het programmeringsprofiel van het theater. 
Door het realiseren van de middenzaal bij Theater aan het Vrijthof wordt deze behoefte 
ingevuld. Gevraagd wordt om het budget voor de Middenzaal van € 15,2 miljoen beschikbaar 
te stellen. 
 
Door diverse domeinleden worden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt. Er wordt onder 
andere gesproken over de betaalbaarheid door gebruikers, de positie van amateurkunst, de 
wens om de realisatietermijn daar waar mogelijk te versnellen en de reden waarom in dit 
voorstel geen afweging wordt gemaakt tussen het theater aan het Vrijthof en de Bonbonnière.  
Wethouder Bastiaens geeft samen met mevrouw Brigitte van Eck, directeur van het theater 
aan het Vrijthof, antwoord op de vragen en gaat in op de gemaakte opmerkingen. 
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De domeinvergadering acht het voorstel rijp voor besluitvorming in de raadsvergadering van 
25 april aanstaande, als bespreekstuk. 
 
Er is een toezegging gedaan: 

Toezegging 
2. Wethouder Bastiaens zegt toe om minimaal 1 keer per jaar de raad via een RIB of anderszins 

te informeren over de voortgang van de realisatie van de Middenzaal met daarbij onder andere 
aandacht voor financiën, reacties van omwonenden en mogelijkheden tot versnelling. 

 
 

7. Evaluatie MAAS! Festival 
Cultura Mosae heeft in 2022 in het kader van de vierjarige cultuursubsidie het stadsbreed 
Cultuurfestival georganiseerd. Via een presentatie geeft mevrouw Petra Malefijt van Cultura 
Mosae de Raad een terugblik en tevens een vooruitblik naar 2023. 
  
Wethouder Bastiaens en mevrouw Malefijt beantwoorden samen met mevrouw Renske 
Thomas (ook Cultura Mosae) diverse vragen van de domeinleden. 
 
Er zijn geen toezeggingen gedaan.  

 
8. Sluiting (mondeling) 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 21:35 uur de vergadering.   


